

Referat af ordinært møde den 29.10 kl. 19.00.

Afbud: Poul, kommer med skriftlige kommentarer til dagsorden [Bilag 1](#)

Gæster: Vivian, Frode, Inge, Poul, Knud, Connie, Birthe.

Er der nogen der melder sig som mødeleder eller skal formanden fortsætte som hidtil? [Der fortsættes som tidligere](#)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde, samt tillæg. Tjek.
2. Status på sagen om Rørupgyden: Ingrid Stengård har skrevet til Assens kommune og fået svar fra Jane Willander: Der kan ikke laves omkørsel via Rørupgyden mens Gelstedvej er lukket, Det er ikke godkendt af kommunen og bliver det ikke. [Det var godt.](#)
3. Status på henvendelse til kommunen om Hækkebøllevej. Hvor ligger den Helle? Afbud fra Helle, så Inge taler med hende i morgen onsdag.
4. Status på sag om Højvang. Poul:

[Jeg havde i går, 22.9 et rigtig godt møde på små 2 timer med beboerne på Højvang.](#)

[Har lovet at stå bi, samt at de blot skal ringe, skrive eller kigge forbi.](#)

5. Sag om støj: Mona fremlægger sammen med andre fra gruppen:
Gruppen er ikke godkendt som en del af RØST. Vi hører lidt om baggrunden for gruppen, inden bestyrelsen tager stilling til om det er ok, at gruppen arbejder videre, som en undergruppe af RØST. Der skal laves mange målinger, forskellige steder over lang tid. Ole: de små støjmåler til 300 kr. er ikke ret meget værd, bedre at kontakte en støjforsker, eller kunne man spørge på SDU. Måske en politiker kunne være en god vej at gå. Men vi kommer måske til at vente på at jernbanen bliver færdig 2029, inden der bliver en afklaring.
Vedtaget: at støjgruppen, er en undergruppe i RØST, selvstyrende. Udgifterne i støjgruppen holdes samlet i et punkt i regnskabet. Der kan holdes møder i Borgerhuset. Kontorhold betales af Røst. Referat skal afleveres til Inge. Der kan med fordel laves en plan for hvordan det gribes an. Vil bruge facebook til forespørgsler, underskriftindsamling mm. Brug netværk.
- **Gruppens formål:** Gruppens formål er at fremme Grønnemoses muligheder for at få vejdirektorat / kommune / politikere på borgen i tale - råbe op - lave alle mulige tiltag - gøre opmærksom på her er et reelt stort problem, så vi kan få reduceret støjmængden til gavn for alle i vores område.
 - Vi er ikke professionelle men vi forsøger efter bedste evne at være konstruktive / ide-rige.
 - Underskriftindsamling - der er lavet prospekt (tak til jens for oplægget) Vi skal dog have mange flere personer på banen i forhold til selve indsamlingen, da der er ca 338 husstande at besøge.

- Vi har tænkt os at sende begge dele til alle Transport ordførere i folketinget og til Vej- direktoratet, underskriftindsamlingen skal afsted først, idet selve støjmålingerne skal foregå over længere tid.

Gruppen består af. Birthe Harndal, Frode Bentsen, Anette Bentsen, Mona Lilleris, Jens Bartholin, Palle Nissen, Louise Fulgsbæk, Birthe & Jørgen Andersen

6. Hvis nogen vil prøve at arbejde med at få oprettet venstresvingsbane ud for Mc. Donalds set fra Odensesiden er punktet til rådighed, ellers vil jeg selv gøre det.
Der er mange farlige situationer når bilister kører ind ved tanken på Hovedvejen for at komme til Mac D. Vil en venstresvingsbane kunne afhjælpe problemet?

Bump gennem Rørup skal vi også presse på med. Der kører mange lastbiler fra grusgraven ad Gelstedvej, gennem Rørup mod Ejby. Der køres stærkt og der opstår farlige situationer. Måske en fotovogn kunne være en god ting. Vi ved at Poul jævnligt er i kontakt med fotovognen. **Til orientering har der været fartmåling den 30.10**

Vi vil gerne se den liste som vi er blevet lovet at komme på.

Inge følge op på det. **Den er ikke offentlig tilgængelig men Jane Willander (trafikchef) vil undersøge det og sende det til os. Inge retter skriftlig henvendelse til Vej og trafik ang. Bump i Rørup og Venstresvingsbane på Gl. Hovedvej ud for nr. 25-27**

7. Møde i November som det sidste i år, skal vi holde det **lukket** med lidt fortæring og hygge? Hvis positivt, så lad os holde det på Valmuevænget 11.

Vi holder det på Valmuevænget 11, tirsdag d. 3. december kl.18.00. Husk at melde afbud hvis du ikke kommer. Mødet er for bestyrelse og alle adhoc.

8. Orientering fra formanden om et møde Poul og jeg har den 22.10 med ny chef i plan og byg, Jan Rødland.

Inge og Poul har haft en god dialog med den nye Planchef, Jan Rødland, som siger at vi lige skal slå koldt vand i blodet mht. hvor mange fastfoodrestauranter der kan være i Grønnemose. En skitseplan, men ikke en udviklingsplan, er blevet stillet os i udsigt.

9. Synes man det er besværlig at alle skal godkende i Unioo, ellers skal vi have lavet et tillæg til vedtægterne til generalforsamlingen om at det kun er kasserer og formand der tegner foreningen? Annette følger op på, om det er nødvendigt at alle i bestyrelsen skal tegne lokalrådet, når der er ændringer. **Uanset vedtægtsændringer skal hele bestyrelsen godkende, så vi laver ikke ændringer i vedtægterne.**

10. Eventuelt.

Ole Sass er tæt på at være i mål med nedrivning af et hus som har skæmmet Ålsbo i mange år.

Tak for det Ole

Vi vil gerne have en ordstyrer på møderne fremover. Der kan så på den måde blive skiftende ordsyrer. Tak.